
RM 0052-5-38/10 
PROTOKÓŁ Nr 38/10 

z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej V 
kadencji w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 17 września 2010 roku. 

Ad. 1 - 5 

- otwarcia XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Siutkowski; 

- w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych - na ustawową liczbę 15 radnych 

- ąuorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady; 

- protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem) 

- Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Piotr Siutkowski zaproponował zmianę porządku obrad 

poprzez dodanie    punktu 6i - „Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy Zespół we Włocławku na temat sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski za pierwsze półrocze 2010 roku." - Zmieniony porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 

- na sekretarza XXXVIII sesji powołany został radny, Pan Arkadiusz Rybak. 

Ad. 6 a - i 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały XXXVIII/201/10 w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Pytań nie było. 

Radni przystąpili  do głosowania:   13  Radnych opowiedziało  się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/201/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVIII/202/10 w sprawie w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 

Zborowiec na lata 2010 - 2017" w Gminie Piotrków Kujawski. 

Na sesję przyszedł Radny - Tomasz Paradziński, od tej pory w głosowaniu brało udział 14 radnych. 

- Pan Mirosław Skonieczny - Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski powiedział, iŜ uchwała 

Nr XXXVIII/202/12 jest jedną z uchwał, które umoŜliwiają ubieganie się o środki na odnowę 

miejscowości. W tym przypadku chodzi o remont świetlicy w Zborowcu. 

Radni przystąpili  do  głosowania:   14  Radnych opowiedziało  się  za przyjęciem uchwały Nr 

1 



XXXVIII/202/10? głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVIII/203/10 w sprawie aktualizacji opisu granic okręgów wyborczych. 

Pytań nie było. 

Radni przystąpili  do  głosowania:   14  Radnych  opowiedziało  się  za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/203/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/204/10 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

Na sesję przyszedł radny - Pan Remigiusz Góralczyk, od tej pory w głosowaniu brało udział 15 

radnych. 

Radni przystąpili  do  głosowania:   15  Radnych opowiedziało  się  za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/204/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/205/10 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej połoŜonej w Piotrkowie 

Kujawskim, oznaczonej numerem działki 751/1. 

- Pan Jarosław Waszak - Sekretarz Miasta i Gminy piotrków Kujawski zgłosił poprawkę do 

projektu uchwały Nr XXXVIII/205/10. Powiedział, iŜ zamiast zapisu „198 m 2" powinno być „206 

m2". Poprawka została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów 

wstrzymujących się i przeciwnych nie było. Pan Sekretarz wyjaśnił się, iŜ obecnie trwają prace 

utwardzania nawierzchni ulicy Ogrodowej. Ulica ta jest bardzo wąska, ale urząd doszedł do 

porozumienia z właścicielem działki Nr 751/1. Na tej działce zostanie stworzona zatoczka do 

zawracania. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/205/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/206/10 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych Miasta i Gminy Piotrków Kujawski i jej jednostek 

organizacyjnych, a takŜe wskazania organów lub osób do tego uprawnionych oraz warunki 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

- Pani Jolanta Zalesińska - skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski poinformowała, iŜ projekt 



uchwały Nr XXXVIII/206/10 został przedłoŜony Radzie w związku ze zmianą ustawy o finansach 

publicznych. Zmiany dotyczą głównie ściągania niskich wierzytelności, które kosztują gminę więcej 

niŜ wynoszą oraz gdy wierzyciel umiera i nie pozostawia spadkobierców. 

Radni przystąpili  do  głosowania:   15  Radnych opowiedziało  się  za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/206/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/207/10 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/207/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/208/10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2010. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVIII/208/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 6i 

- Pani Jolanta Zalesińska - Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski odczytała otrzymaną w 

dniu  17.09.2010 r. uchwałę RIO z dn.  14.09.2010 r. w sprawie wyraŜenia opinii na temat 

przedłoŜonej   przez  Burmistrza  Miasta  i   Gminy  Piotrków  Kujawski   informacji   dotyczącej 

wykonania budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za pierwsze półrocze 2010 r. 

Nie było pytań do odczytanej opinii, której kserokopia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 7 

- Pani Arleta Petek złoŜyła interpelację w sprawie ujęcia w projekcie budŜetu na rok 2011 remontu 

nawierzchni ul. Spółdzielczej. 

- Pan Remigiusz Góralczyk zaproponował aby zapoznać Radę z wnioskami do przyszłorocznego 

budŜetu. Dzięki temu będzie moŜna zadecydować jakie inwestycje będą wykonywane a jakie naleŜy 

pominąć. 

Ad. 8 

- Pan Arkadiusz  Szczurowski - Radny Rady Powiatu Radziejowiskiego powiedział,  iŜ na 

poprzedniej  sesji  Rady Miejskiej  w Piotrkowie Kujawskim zgłaszano  interpelację odnośnie 



naprawy nawierzchni drogi do Bycza oraz interpelację odnośnie obcięcia gałęzi przy drodze do 

Nowej Wsi. Powiedział, iŜ prace te zostały juŜ rozpoczęte. 

- Pan Jan Braer - Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim powiedział, iŜ pracownicy 

mający wykonać prace, o których powiedział Pan Szczurowski pracowali dwie godziny, po czym 

odjechali niedokończywszy. 

- Pan Arkadiusz  Szczurowski powiedział,  iŜ zgłosi  sprawę ponownie  gdyŜ, jak wynika z 

wypowiedzi Pana Braera, sprawa nie została załatwiona dostatecznie. 

- Pan Remigiusz Góralczyk - Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim poprosił aby prace te 

zostały wykonane dobrze, gdyŜ kiedyś dojdzie na tej drodze do tragedii. 

- Pan Wiesław Lisiecki - Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim powiedział, iŜ podobnie 

jest z drogą powiatową w Dębołęce. Wykonano prace naprawcze, ale po ich wykonaniu jest gorzej 

niŜ było. 

- Pan Arkadiusz Szczurowski powiedział, iŜ droga w Dębołęce będzie remontowana w tym roku. 

- Pan Edward Kubisiak - Radny Rady Powiatu Radziejowiekiego dodał, iŜ maszyny oczekują juŜ na 

rozpoczęcie prac. 

- Pan Stanisław Kwiatkowski - Radny Rady Powiatu Radziejowskiego, Dyrektor ZE - AS w 

Piotrkowie Kujawskim podziękował w imieniu uczniów i nauczycieli za halę widowiskowo - 

sportowa oddaną do uŜytku na początku września. 

- Pan Krzysztof śak - sołtys sołectwa Świątniki podziękował za uroczystość zorganizowaną w 

związku z otwarciem hali widowiskowo - sportowej. Zapytał takŜe czy będzie wznowiona akcja 

zbiórki dla tegorocznych powodzian? Poprosił gminę o zajęcie się zorganizowaniem działalności 

spółki wodnej. 

Ad. 9 

- Pan Piotr  Siutkowski  po  stwierdzeniu wyczerpania tematyki  obrad XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia. Zamknięcie XXXVIII Sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.10 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 

.................................... Sekretarz XXXVIII Sesji RM: 
Arkadiusz Rybak 


